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Zápis z 11. schůze SK RVŠ (stálé zasedání 2018-2020) 
20.6.2019 Praha (UK)  

 

Přítomni: 20 

Delegáti a delegátky: 18 

Christopher James Downs /AAVŠ/, Michal Farník /ČVUT/, Filip Volf /JČU/, Iveta Kopřivová /MENDELU/, 

Stanislav Ožana /OU/, Naděžda Glincová /SLU/, Dominik Šípoš /UHK/, Michal Zima /UK/, Bronislav Kolář 

/UNOB/, Ondřej Dobeš /UPCE/, Lukáš Koutný /UTB/, Ondřej Herman /VŠB – TUO/, Lukáš Hulinský /VŠE/, 

Tereza Korejtková /VŠH/, Mariana Hanková /VŠCHT/, Giancarlo Lamberti /VŠO/, Anna Kruljacová /VUT/, Jan 

Pokorný /ZČU/ 

Náhradníci a náhradnice s hlasovacím právem: 2 

Jiří Velechovský /ČZU/, Damir Solak /MU/,  

Náhradníci a náhradnice s hlasem poradním: (5) 

Barbora Kultová /ČVUT/, Nikola Konečná /SLU/, Michal Říha /UK/, Kateřina Bartošová /UPCE/, Martin 

Hammerbauer /VŠE/,  

Hosté: Jana Kudrnová, Karel Doleček, Karolína Křivánková /UJEP/ Patrik Švančara /ČAD z.s./ 

Zahájení: 

Zastupující předseda Christopher Downs zahájil schůzi, přivítal přítomné, konstatoval usnášeníschopnost, 

představil návrh programu a otevřel diskuzi k jeho připomínkám. Následně byl program schválen (20-0-0) jako 

usnesení č. 19-11-01. Skrutátory pro veřejná hlasování na tomto zasedání byli schváleni (20-0-0) Filip Volf 

a Nikola Konečná.  

 

1. 3. kolo volby předsedy SK RVŠ  

Volební komise byla zvolena před 1. kolem volby, tudíž zůstává stejná a jejími členy jsou – předseda komise 

Damir Solak, Michal Zima, Nikola Konečná, Kateřina Bartošová, Bronislav Kolář. Předseda volební komise 

Damir Solak moderuje začátek 3. kola volby Předsedy SK RVŠ a informuje plénum o odstoupení kandidátky 

Anny Kruljacové, která s tímto rozhodnutím seznámila členy SK RVŠ předem prostřednictvím emailu. Druhý 

kandidát Giancarlo Lamberti prostřednictvím prezentace představil sebe a své vize/plány, následovala diskuze. 

Předseda volební komise seznámil přítomné s pravidly průběhu volby. 

Výsledky 3. kola volby (kvórum 14): 

Počet osob s hlasovacím právem: 20 

Počet vydaných hlasovacích lístků: 20 

Počet odevzdaných hlasovacích lístků: 20 
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Počet platných hlasovacích lístků: 19 

Bylo odevzdáno 15 hlasů pro Giancarla Lambertiho, 4 hlasy proti a 1 neplatný hlas.  

Giancarlo Lamberti byl zvolen předsedou SK RVŠ.  

 

2. Informace o činnosti předsednictva 

Plénum bylo informováno o činnosti předsednictva a nové výzvě NAU.  

 

3. Informace o činnosti komisí  

KVS 

Předsedkyně Komise pro vysokoškolské studium Naděžda Glincová oznámila svou rezignaci na tento post 

z důvodu dokončení studia k 31. 8. 2019.  

KDS 

Mariana Hanková informovala plénum o spolupráci s Českou asociací doktorandek a doktorandů.  

 

4. Informace z akademických obcí  

UJEP: Probíhá stěhování přírodovědecké fakulty. Řeší se institucionální akreditace.  

VŠE: Řeší se problematika anonymního nahlašování falešných bomb.  

UTB – První vlastní institucionální akreditace.  

ČZU: Rektor se stal předsedou rektorů.  

UK: Nové studijní programy v rámci institucionální akreditace.  

ČVUT: Nová institucionální akreditace. Zvýšení garantovaného minima stipendia.  

VŠCHT:  Nová institucionální akreditace.  

UPCE: Koncem roku proběhnou nové volby do AS.  

MU: Oslavy 100 let. Začátek funkčního období nového rektora od 1. září. 

VUT: Právě s kooperací VUT probíhá návštěva Ománských studentů.  

VŠH: V květnu škola slaví 20 let. Řeší se rozsáhlá rekonstrukce školy.  

MENDELU: Bude volen nový delegát za Ivetu Kopřivovou.  

UNOB: Fakulta vojenských technologií se potýká s nedostatkem uchazečů.  
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UHK: V říjnu proběhne volba celouniverzitního AS.  

JČU – Probíhá příprava volby rektora. Delegát Filip Volf seznámil plénum s koncem svého působení v SK RVŠ.  

 

5. Různé 

Člen předsednictva České asociace doktorandek a doktorandů Patrik Švančara seznámil plénum s jejich 

činností.  

Martin Hammerbauer informoval plénum o své účasti na sedmé ASEF Rectors’ Conference and Students’ 

Forum (ARC7) v Bukurešti.  

Bronislav Kolář navrhl usnesení č. 18-11-02, které bylo plénem přijato (20-0-0) ve znění: 

SK RVŠ děkuje delegátovi JČU Filipu Volfovi za jeho příkladné působení v rámci reprezentace českého 

vysokoškolského studentstva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                Barbora Kultová, tajemnice 

Za správnost:   Giancarlo Lamberti, předseda 

    

 


